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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Bukott egészségügyi programok? Mi lett az 
ambiciózus nemzeti labor tervekkel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2022 év  végén ismerhette  meg a  nyilvánosság azt  kormányzati  tervet,  amely  szerint  az  állami
kórházaknak  a  laborvizsgálatokat  az  állami  labortól  kell  megrendelniük  2023  márciusától.  Az
állami labor, vagyis a Nemzeti Orvoslaboratóriumi Diagnosztikai Nonprofit Korlátolt Felelősségű
Társaságnak (NOLD NKft.) egyetlen tulajdonosa a magyar állam lett, és a programnak már ebben
az évben el kellett volna indulnia. Hogy mennyire komoly volt a szándéka a kormánynak, azt jól
mutatja, hogy a kormány 1569/2022. (XI. 24.) határozatával azonnali hatállyal elrendelte a nemzeti
orvoslaboratóriumi diagnosztikai laborhálózat kialakítását.

Látva  az  idő  múlását  bátran  kijelenthető:  mintha  csúszásban  lenne  a  labordiagnosztika  teljes
államosításának terve. A tervezett államosítások jegyében több helyen elindították azokat a labor
átadás-átvételi  folyamatokat,  amelyek  most  problémát  okoznak.  Vácott,  Debrecenben  a
laborellátásban olyan változások következtek be, amelyek komoly anyagi problémákat is okoztak.

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy

• Megvalósul-e egyáltalán a Belügyminisztérium terve a labordiagnosztika állami átvételre?
•  Mikorra kellett volna megvalósulni, és valójában mikorra fog megvalósulni a NOLD Nkft.

égisze alatt létrehozandó Nemzeti Diagnosztikai Laborhálózat?
• Mi az akadálya az átalakításnak?
• Mennyit költött el eddig a kormány a Nemzeti Diagnosztikai Hálózat labordiagnosztikai 

rendszerének kialakítására?
• Lesz-e személyi következménye annak, hogy ez a belügyminisztériumi egészségügyi 

program sem indult el ígért vagy tervezett határidőre?
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